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Interpelacje miqdzysesYj ne !

Z powa2aniem
Janusz Dqbczyriski

01,08, nn d

1/ W imieniu zaniepokojonych i protestujqrych mieszkanc6w wlodawka, proszq

pana prezydenta o wyjasnienie, jakie zostaly podjqte kroki prawne, by nie dopusci6

do skladowania i urylizacji szczeg6lnre uci4zliwych dla Srodowiska i ludzi odpad6w

chemicznych, kt6re zamierza prowadzit firma EKO-PAS przy ulicy Zytniej 2F we

Wloclawkunatereniedzialeknrew.56/12,56117,561L8,56121,56123,56126'56129,
56131,6L14 obrqb KM L12ll Woclaweh oraz 20/10 KM 123 Woclawek'
Apelujg, by sluzby miejskie nie dopuscily do realizacji tego przedsiqwziqcia w
granicach naszego miasta na slraju du2ego osiedla mieszkaniowego w sqsiedztwie

wdsztat6w Zespolu Szkol Samochodowych'
Nie wyobra2arnsobie, zeby odpowiedzialny za miasto i mieszkalic6w Prezydent

wocliwka wydal pozwolenie na budowq tej szkodliwej dla Srodowiska i ludzi

inwestycji.

lZ2\rorrgo wyjaSnienie, dlaczego Pani zamieszkala przy ul. Jodlowej
' - 

- jest jedynym splacajqcym dlugi za zalegly czynsz do AZK po zmarlej matce,

kt6ri zajmowala lokal w rym samym budynku . Pani twierdzi, Le zyle

mqz zmarlej mamy, jej siosEa i druga corka, a tylko ona jest obciQzona dlugiem po

zmarlej matce. Prosi r5wniez, o zaniechanie eksmisji z zajmowanego lokalu,

twierdzEc, 2e od 2019r. regulamie placi czynsz. Ponadto ma dzieci w wieku 13 i 16

lat z orzeczeniem o niepelnosprawno6ci, i nie wyobra2a sobie zamieszkania z rodzin4

w gorszych warunkach.


